

Energy storage applications tunis city

As part of the Salon International de la Transition Énergétique in Tunis, to be held from October 25th to 27th 2023, RES4Africa will host a panel on energy storage on October 26th from 9:00 to 10:00 a.m, in collaboration with the Chambre Syndicale du Photovoltaïque (CSPV).

The Salon International de la Transition Énergétique, held at the headquarters of the Union Tunisienne de l'Industrie, du Commerce et de l'Artisanat (UTICA), is a must-attend conference and exhibition for key players in the Tunisian energy sector, including the private sector. This event offers a unique opportunity to discuss current and future energy matters in Tunisia, with a focus on new technologies for a sustainable energy transition.

Dans le cadre du Salon International de la Transition Énergétique à Tunis, qui se tiendra du 25 au 27 octobre 2023, RES4Africa organise un panel sur le stockage d'énergie le 26 octobre de 9h00 à 10h00, en collaboration avec la Chambre Syndicale du Photovoltaïque (CSPV).

Le Salon International de la Transition Énergétique, tenue au Siège de Union Tunisienne de l'Industrie, du Commerce et de l'Artisanat (UTICA), est une Conférence-Expo incontournable pour les acteurs clés du secteur de l'énergie tunisien, y compris le secteur privé. Cet événement nous offre une occasion unique de discuter des enjeux énergétiques actuels et futurs en Tunisie, en mettant l'accent sur les nouvelles technologies au service d'une transition énergétique durable.

- M. Abdelhamid Khalfallah, Directeur de la Transition Énergétique, Ministère de l'Industrie, des Mines et de l'Énergie (MIME)- M. Moez Lakhroua, Directeur Chargé des Énergies Renouvelables et de l'Efficacité Énergétique, Société Tunisienne d'Électricité et du Gaz (STEG)- M. Paolo Cutrone, Responsable du programme RES4Med, Renewable Energy Solutions for Africa Foundation (RES4Africa)- Mme. Emna Ben Mahmoud, Consultante en énergies renouvelables, COMETE, RINA- M. Ali Kanzari, CEO, Solar Energy System (SES)

Contact us for free full report

Web: <https://www.hollanddutchtours.nl/contact-us/>

Email: energystorage2000@gmail.com

WhatsApp: 8613816583346

